英语各类考试快速复习系列

大学英语六级 考试快速复习

Thort-cut to high marks



船門書局

大学英语广级考试快速复习

Short-cut to high marks

主编 齐世和 编委 齐 欣 李艳玲 吴雪颖 孟祥云 唐风云 韩德顺 审订 曹 疆

龍門書局

英语各类考试快速复习系列

大学英语六级考试快速复习 齐世和 主编

化 对 吉 后出版

北京东黄城根北街 16 号. 邮政编码:100717

新春印刷厂印刷

科学出版社总发行 各地书店经销

1999年9月第 一 版

开本:850×1168 1/32

1999年9月第一次印刷

印张:834

印数:1-10 000

字数:170 000

ISBN 7-80111-759-X/G • 673

定价:11.00元

(如有印装质量问题,我社负责调换)

出版说明

《大学英语六级考试快速复习》的作者全部为教学第一线 资深教师,其内容严格按照现行教学大纲及考试大纲编写。

从考试实际出发,本书由四个部分组成:阅读理解、短文改错、简短回答题和词汇。由于全部试题都有汉语译文,英译汉这一题型也就涵盖其中了。基础知识试题的 80%以上选自近5年全国统一考试真题。选材时,既注重基础知识的考查,又顾及有一定深度的难题。考生考前使用该书,最对路,最放心。

本书全部试题均给出答案和解析,帮助考生在最短时间内掌握解题思路。

从考生时间紧、复习量大着眼,该书将试题、答案、解析在 同一版面左右对照编排,免除了读者前后翻页找答案及解析 的麻烦。学生复习过程如同轻松阅读一般,省时省力。

本书内容精选,设计巧妙,是考生平时总结归纳知识及考试"临阵磨枪"的首选读物。

目 录

	阅读理解 	(1)
第二部分		,
第三部分	简短回答题 	()
第四部分	短文改错	(===,
•		(253)



Part One

Reading Comprehension

There are 40 reading passages in this part. Each passage is followed by some questions or unfinished statements. For each question there are four suggested answers marked A, B, C and D. Read each passage first and then decide on the best choice.

第一部分

阅读理解

这一部分共有 40 篇短文。 每篇短文后面附有一些问 题或不完整的句子。阅读 这些短文,然后从每题所给 的四个选项中选出最佳答 案。



Passage 1

Exceptional children are different in some significant way from others of the same age. For these children to develop to their full adult potential, their education must be adapted to those differences.

Although we focus on the needs of exceptional children, we find ourselves describing their environment as well. While the leading actor on the stage captures our attention, we are aware of the importance of the supporting players and scenery of the play itself. Both the family and the society in which exceptional children live are often the key to their growth and development. And it is in the public schools that we find the full expression of society's understanding — the knowledge, hopes, and fears that are passed on to the next generation.

Education in any society is a mirror of that society. In that mirror we can see the strengths, the weaknesses, the hopes, the prejudices, and the central values of the culture itself. The great interest in exceptional children shown in public education over the past three decades indicates the strong feeling in our society that all citizens, what-

第一篇

特殊儿童总是在一些 主要方面与同龄儿童有所 不同。若要挖掘他们的所 有潜能,就必须对他们因材 施教。



ever their special conditions, deserve the opportunity to fully develop their capabilities.

"All men are created equal." We've heard it many times, but it still has important meaning for education in a democratic society. Although the phrase was used by this country's founders to denote equality before the law, it has also been interpreted to mean equality of opportunity. That concept implies educational opportunity for all children - the right of each child to receive help in learning to the limits of his or her capacity, whether that capacity be small or great. Recent court decisions have confirmed the right of all children — disabled or not — to an appropriate education, and have ordered that public schools take the necessary steps to provide that education. In response, schools are modifying their programs, adapting instruction to children who are exceptional, to those who cannot profit substantially from regular programs.

论条件怎样特殊,所有的公 民都享有全面发展他们才 能的机会。

"人生而平等。"这句话 我们已经听过许多遍了,但 在如今的民主社会中对教 育来说仍意义深远。尽管 这句话被开国元勋用来表 示法律面前的平等,它也被 用来解释机会均等。那个 概念暗示所有儿童都有受 教育的机会。即无论他们 能力大小,在他们竭尽全力 学习的过程中都有权利接 受帮助。最近法庭确认了 所有残疾和健全的儿童都 有权利接受适当的教育,并 要求公立学校采取必要的 措施来提供这种教育。学 校响应号召正在修订教学 大纲,调整教学以满足特殊 儿童及那些不能充分受益 于常规教学大纲的儿童们。



- In paragraph 2, the author cites the example of the leading actor on the stage to show that
 - A. the growth of exceptional children has much to do with their family and the society
 - B. exceptional children are more influenced by their families than normal children are
 - C. exceptional children are the key interest of the family and society
 - D. the needs of the society weigh much heavier than the needs of the exceptional children
- The reason that the exceptional children receive so much concern in education is that _____.
 - A. they are expected to be leaders of the society
 - B. they might become a burden of the society
 - C. they should fully develop their potentials
 - D. disabled children deserve special consideration
- 3. According to the author, what is the important meaning of "All men are created equal" for education in a democratic society?
 - A. All children have the right to receive education.
 - B. Everyone has equal right.

- 在第二段中作者引用舞台上的主角来说明___。
 - A. 特殊儿童的成长与他 们的家庭和社会有很 大的关系
 - B.特殊儿童比正常儿童 受家庭影响更深
 - C. 特殊儿童是家庭和社 会关注的焦点
 - D.社会的需要重于特殊 儿童的需要
- 2.特殊儿童在教育方面受 到如此关注的原因在于
 - A. 他们被期望成为社会 的领袖
 - B.他们有可能成为社会 的负担
 - C.他们应全面发展他们 的潜能
 - D. 残疾儿童应受到特殊 的关照
- 3.根据作者的观点,"人生 而平等"这句话在民主社 会中对教育的重要意义 是什么?
 - A. 所有儿童都有接受教 育的权利。
 - B. 每个人都权利平等。



- C. Different children should be given different education.
- D. We should adapt instruction to exceptional children.
- 4. This passage mainly deals with _____.
 - A. the differences of children in their learning capabilities
 - B. the definition of exceptional children in modern society
 - C. the special educational programs for exceptional children
 - D. the necessity of adapting education to exceptional children
- From this passage we learn that the educational concern for exceptional children _____.
 - A. is now enjoying legal support
 - B. disagrees with the tradition of the country
 - C. was clearly stated by the country's founders
 - D. will exert great influence over court decisions

- C.不同的孩子应给予不 同的教育。
- D. 我们应使教育适应特 殊儿童。
- 4. 这篇文章主要说的是
 - A. 儿童学习能力的差异
 - B.现代社会特殊儿童的 定义
 - C.对特殊儿童的特殊教育大纲
 - D.使教育适应特殊儿童 的必要性
- 5.从这篇文章中我们得知 对特殊儿童教育的关注
 - A. 现已有了法律的支持
 - B.不同于这个国家的传统
 - C.已被开国元勋明确地 阐述过
 - D. 将对法庭判决产生重 大影响

解答:

- 1.A 2.C
- 3.A 4.D
- 5.A



Passage 2

Are you worried by the rising crime rate? If you are, then you probably know that your house, possessions and person are increasingly in danger of suffering from the tremendous rise in the cases of burglary and assault.

Figures indicate an ever-increasing crime rate but it is only too easy to imagine "it will never happen to me". Unfortunately, statistics show that it really can happen to you and, if you live in a large city, you run twice the risk of being a victum.

Fortunately, there is something definite which you can do. Protect Alarms can help to protect your house with a burglar alarm system which is effective, simple to operate and easily affordable.

You must remember that possessing a burglar alarm is no indication that your house is packed with valuable possessions. It quite simply indicates to unwelcome visitors that yours is one house they will not break into easily so they carry on to an unprotected house where their job is made a lot easier.

第二篇

你是否在为犯罪率的 上升而担忧?如果是,那么 你可能知道由于盗窃和袭 击事件的大量增长,你的房 屋,财产和人身安全正越来 越受到威协。

数字表明犯罪率一直 在增长,但是人们很容易认 为"那不会发生在我身上"。 很遗憾,统计数学表明它确 实可能发生在你身上,并且 如果你生活在大城市中,你 成为受害者的可能性会大 一倍。

幸运的是,你确实有办法可以保护自己。安全报警器能以一种易于操作,价钱便宜,行之有效的防盗报警系统来保护你的住所。

你必须记住拥有一部 你必须记住拥有一部 的盗报警器并值钱的财产。 它只是很简单地向那些 它只是很简单地向那些 的家不容易闯入。于是他 们就会去光临毫无保护措 施的住所,那样他们要想得



Send now for our free leaflet telling you how we can Protect Alarm your house quickly, easily and cheaply. Complete and tear off the slip below and post it to us. Postage is free. Alternatively, telephone us on 327 6721 where we have a round-the-clock answering service. It costs nothing to find out about Protect Alarms.

手就容易得多了。

现在就给我们写信索 要活页传单吧,它将告诉你 我们如何快捷、简单、经警。 地为您的住所的盗报下 断盗报下面的小条撕下。 等给我们。邮资免付。 你还可以拨打 3276721,我们 提供 24 小时的昼夜容的报 提供 24 小时的昼夜容的报 提供 25 小时的最级

Part One



1. Anyone who takes an	interest	in the	crime	rate
will, according to the	text, be a	aware	that	

- A. more burglars are being caught than ever before
- B. people have more possessions to worry about nowadays
- C. burglars are more at risk than they used to be
- D. homes are more likely to be broken into nowadays
- 2. It seems that people who live in cities are
 - A. more often victims than those living in other areas
 - B. of the opinion that statistics are wrong
 - C. twice as well-off as people living in other areas
 - D. of the opinion that burglars only rob unprotected homes
- 3. The writers of this text want to give the impression that the PROTECT ALARMS system is
 - A. elementary

B. experimental

C. everlasting

D. economical

- 1.根据短文内容,任何对犯 罪率感兴趣的人都会意 识到.......。
 - A.现在比过去有更多的 盗窃犯被捕
 - B.如今人们有更多的财 产要担忧
 - C.盗贼比过去要冒更大 的险
 - D.如今的住所更可能被 闯入
- 2.居住在城市中的人们好象___。
 - A. 比住在其他地方的人 更经常地成为受害者
 - B.认为统计数字是错误 的
 - C.在富有程度上是其他 地区人们的两倍
 - D. 认为盗贼只偷窃那些 无保护措施的住所
- 3.本文作者想给读者留下 一个印象,即安全警报系 统是___。
 - A.初级的
 - B.实验性的
 - C.永久的
 - D.省钱的

Part One



4. The	article	claims	that	possessing	an alarm	sys-
tem	will					

- A. show burglars that you have something worth stealing
- B. persuade burglars not to break into your house
- C. make the burglar's job less complicated
- D. persuade burglars to try again another time
- 5. In order to find out more information about this alarm system, one can _____.
 - A. buy a leaflet
 - B. write enclosing a stamped, addressed envelope
 - C. sign a contract
 - D. phone at any time of day or night

- 4.本文认为拥有报警系统 将___。
 - A. 向盗贼表明你有一些 值得偷的东西
 - B.使盗贼不闯入你的住 所
 - C. 使窃贼更容易得手
 - D. 使盗贼再试一次
- 5.为了得知关于报警系统 的更多信息,人们可以
 - A.买一张活页传单
 - B.写信,内附一个贴足邮票、写好地址的信封
 - C. 签一份合同
 - D. 昼夜随时拨打电话

解答:

- 1.D 2.A
- 3.D 4.B
- 5.D



Passage 3

Acting is such an over-crowded profession that the only advice that should be given to a young person thinking of going on the stage is "Don't!" But it is useless to try to discourage someone who feels that he must act, although the chances of his becoming famous are slim. The normal way to begin is to go to a drama school. Usually only students who show promise and talent are accepted, and the course lasts two years. Then the young actor or actress takes up work with a theatrical company, usually as an assistant stage manager. This means doing everything that there is to do in the theatre: painting scenery, publicity (宣 传), taking care of the costumes, and even acting in very small parts. It is very hard work indeed, the hours are long and the salary is tiny.

Of course, some people have remarkable chances which lead to fame and success without this long and hard training. Connie Pratt, for example, was just an ordinary girl working in a bicycle factory. A film producer happened to catch sight of her one morning waiting at a bus stop, as

第三篇

有太多的人加入到表 演这个行当,因此对那些想 登上舞台的年轻人来说唯 一能提的忠告就是"别学表 演!"尽管成名的可能性微 乎其微,但要想劝阻那些认 为自己必须表演的人是无 济于事的。进入这一行的 第一步是进入戏剧学校。 一般只有那些有培养前途 和天赋的人才被接收,学制 两年。毕业后年轻的男女 演员开始为戏剧公司工作, 一般是做助理舞台管理员, 也就是要做剧院里要做的 所有事情:画布景、宣传、看 管服装,甚至扮演些不起眼 的角色。这确实是很辛苦 的工作,工作时间长,报酬 低。

当然,有些人拥有成功 出名的极好机会,而不需漫 长艰苦的培训。例如,康妮·帕丽特,只不过是个在自 行车厂工作的普通女孩。 一天早上一个电影制片人 碰巧看中了在公共汽车站



he drove past in his car. He stopped and got out to speak to the girl. He asked if she would like to go to the film studio to do a test, and she thought he was joking. Then she got angry and said she would call the police. It took the producer twenty minutes to convince Connie that he was serious. The test was successful. And within a few weeks she was playing the leading part opposite one of the most famous actors of the day. But chances like this happen once in a blue moon!

等车的康妮。他停车的康妮。他停车的康妮。他停车的康妮竟是,康妮觉得了,康妮觉得了,康妮觉得,来她片人康儿子,来她,并一个人,并是我,我们是一个人,并写着一个人,并写到一个人,并有一个人,并有一个人,并有一个人,并有一个人。不会的人。



•	4						
1.	From	the	very	beginning, the	author	puts	it
	clearl	v tha	t acti	ng is a professi	on		

- A. sought after by too many
- B. too difficult for young people
- C. for ambitious people only
- D. for young people only
- 2. Which of the following is NOT mentioned as part of an assistant stage manager's job?
 - A. Play minor roles.
 - B. Take care of the dress to be worn on the stage by an actor or actress.
 - C. Help advertise plays.
 - D. Collect tickets.
- 3. For someone who feels he must act, it is very likely that ____.
 - A. he will become a film star at long last
 - B. he will become a stage manager
 - C. he will be well paid
 - D. he will end up without any success
- 4. A few weeks after the test, Connie Pratt found herself ____.
 - A. the most famous actress of the world
 - B. playing the leading female role in a play
 - C. as famous as the greatest actor of the world

1.从本文开始,作者就明确	A
表示表演这个职业	0

- A. 有太多的人追求
- B.对年轻人太困难
- C. 只适于志向远大的人
- D. 只适于年轻人
- 2.以下哪个在文中未被作 为助理舞台管理员工作 的一部分而提到?
 - A.扮演小角色
 - B.管理男女演员的舞台 服装
 - C. 帮助宣传戏剧
 - D. 收票
- 3.对那些觉得自己必须表 演的人来说,很有可能
 - A. 在很久很久以后成为 电影明星
 - 电影吻座 B.将来成为舞台管理员
 - C. 会有一份较高的薪水
 - D. 最终以失败告终
- 4. 试镜几个星期后, 康妮·帕丽特发现自己____。
 - A.成为世界上最著名的 女演员
 - B.在剧中扮演女主角
 - C.与世界上最著名的演 员齐名